
میز خبر

نماینده مجلس: آقای رئیسی چه زمانی بساط این 
بیت المال خواری ها جمع می شود؟

مرتضی حســینی، نماینده میانه در مجلس با اشــاره به 
اختلاس ۷۳۰ میلیون دلاری در زیرمجموعه وزارت جهاد 
کشاورزی گفت: آقای رئیس جمهور آیا این فسادها با این 
حجم عظیم بالاخره نقطه پایانی دارد یا خیر؟ اگر در دولت 
شــما هم این بیت المال  خواری ها و خبرهای تکان دهنده 

پایان نپذیرد، پس چه زمانی پایان خواهد پذیرفت؟/ایلنا
بادیگارد شب عروسی ساعتی ۸۵ هزار تومان! 

این روزها اجاره ماشین عروس و گل آرایی آن در شب های 
عروسی به اقدامی تشــریفاتی بدل شده است و نرخ های 
بالای اجاره ماشــین عــروس، گل آرایی و حتی در برخی 
موارد کرایه اســکورت ماشین عروس، شــهروندان را در 
انجام این کار ناتوان کرده اســت. در ســال ۱۳۹۷ هزینه 
اجــاره خودروهای بی ام و از ۸۰۰ هزار تومان تا ۲ میلیون 
و ۵۰۰ هزار تومان متغیر بوده است اما امروزه هزینه اجاره 
خودروهــای این برند از ۳ میلیون تومــان تا ۸ میلیون و 
۵۰۰ هزار تومان متغیر اســت. هزینــه اجاره خودروهای 
چینی برای شــب های عروسی روزانه از ۶۰۰ هزار تا یک 
میلیون تومان متغیر است.بادیگارد نیز این روزها به اقدامی 
تشــریفاتی برای شب های عروســی افزوده شده است. 
بررسی ها حاکی از آن است که هزینه استخدام بادیگارد 
برای ۱۰ ساعت در روز ۸۵۰ هزار تومان است./همشهری
نامه ۴۰ نماینده به قالیباف: پشت پرده استیضاح وزیر 

صمت را روشن کنید
علی اکبر علیزاده عضو فراکسیون انقلاب اسلامی مجلس 
از نامــه ۴۰ نماینده به رییس مجلس برای تعیین تکلیف 
پشت پرده استیضاح وزیر صمت خبر داد. نماینده دامغان 
در مجلس گفته اســت: در بین نمایندگان مطرح شده که 
دو تن از وکلای ملت درخواست های غیرقانونی مبنی بر 
انتصــاب برخی افراد از وزیر صمت دارند و به همین علت 
برای استیضاح وزیر صنعت معدن تجارت فشار می آورند.
نمایندگان در این نامه خواستار تعیین تکلیف این موضوع 
شــده اند، وکلای ملت منتظر پیگیری و پاســخ رییس 

مجلس هستند./ایرنا
تعریض توییتری مشاور سیاسی روحانی به روزنامه 

کیهان
حمید ابوطالبی معاون سیاســی دفتر رییس جمهور سابق 
با انتشار توئیتی از مقاله روزنامه کیهان درباره ازسرگیری 
مذاکــرات احیای برجام انتقاد کرد. ابوطالبی نوشــت: در 
سیاســت  ورزی، دو زمان وجــود دارد: »زمان تخیّل«؛ و 
»زمان واقعیّت«؛ اینکه زمان تخیل مختص عرصه  شعار 
است و زمان واقعیت مختص عرصه برنامه و کشورداری. 
در این دولت و پس از یک ســال ناتوانی، بالاخره تجربه 
کشورداری، خود را تا بدانجا تحمیل نمود که با گذر از زمانِ 

تخیل به زمان واقعیت و عرصه ی آن برسد؛
اینکه؛

۱( تنها راه حلّ معضلات کشــور، ورود به زمان واقعیت و 
برنامه ی سیاســت خارجی تعاملی دولت پیشین است؛ لذا 
تصمیم به مذاکره با آمریکا گرفت. که البته بایدپاسخ گوی 

تاخیر یک ساله هم باشد!

۲( راه اداره کشور از شــرق گرایی افراطی  و شعارزدگی و 
نظــرات کیهانی نمی گذرد؛ که این درک هم بســیار دیر 

است!
حمله سایبری به ســه کارخانه فولاد خوزستان، اصفهان 

و هرمزگان
مدیرعامل شــرکت فولاد خوزســتان: خط تولید شرکت 
فولاد هم اینک فعال بوده و مختصر اختلالی که به سایت، 
کانال های اطلاع رســانی و ســامانه پیامکی این شرکت 
وارد شــده در حال برطرف شدن است.سایت سه کارخانه 
فولادی کشور در خوزستان، اصفهان و هرمزگان از صبح 
امروز دوشــنبه ۶ تیترماه ۱۴۰۱ پس از حمله سایبری با 
اختلال مواجه شــده اند. مدیرعامل شرکت صنایع فولاد 
خوزستان با تأیید این خبر می گوید این حمله هیچ خسارتی 
به مجموعه فولاد خوزستان وارد نکرد. فولاد مبارکه هم 

اعلام کرد حمله خوشبختانه خسارت جانی نداشته است.
یک کارشناس اقتصادی: افزایش ۲۰۰ درصدی 

قیمت ها نشان داد ارز ترجیحی اثرگذار بود
حسین راغفر، استاد دانشگاه:آنهایی که رگ گردنشان در 
دفاع از افزایش نرخ ارز و حذف ارز ۴۲۰۰ متورم می شــد، 
چه نمایندگان مجلس و چه کارشناسان دولتی و سازمان 
برنامه، امروز باید نسبت به پیامدهای سیاسی و اجتماعی 
و تصمیمی که اتخاذ کردند، پاســخگو باشند اما متاسفانه 
افراد نســبت به اعمال تصمیمات غلط، هیچ وقت تنبیه و 
مواخذه نمی شــوند.همین افراد در محاسبات خود مدعی 
بودند اگر ارز ترجیحــی را حذف کنیم حداکثر افزایش ها 
بین ۶ تا ۷ درصد خواهد بود. این در حالی است که امروز 
شــاهد افزایش ۲۰۰ درصد قیمت کالاهای هســتیم که 
قیمت گذاری آنها با ارز ترجیحی ارتباط داشت.این افزایش 
قیمت ها پس از حذف یارانه ۴۲۰۰ تومانی نشان می دهد 
بر خلاف ادعای مسئولان و برخی از افراد،  این یارانه کار 

می کرد و اثرگذار بود./ایلنا
قالیباف: برخی سوپر انقلابی ها هیچ کاری برای انقلاب 

نکرده اند، ولی از همه طلبکارند
رئیس مجلس:بنا نیســت ما تنبلی کنیــم، دهانمان را باز 
کنیم، هر حرف نپخته ای را به زبان بیاوریم و اسم خودمان 
را بگذاریــم انقلابی. به قول حضرت آقا، ســوپرانقلابی. 
بعضی هــا را نگاه می کنیم، هر چه نگاه می اندازیم که چه 
کرده، هیچ نکرده. ولی از همه هم طلبکار است. هر کسی 
هم که یک دیکته ای نوشــته، ممکن اســت غلطی هم 
نوشته، ایراد می گیرد که »آقا چرا یک غلط داری؟«. خب، 
تو که هیچ غلطی نکرده ای و عمر خودت را تباه کرده ای! 

حداقل تو حق نداری به اسم انقلاب حرف بزنی.
کنایه مجری صدا و سیما به رئیسی درباره گرانی ها

محمــد دلاوری، مجری صداوســیما به رئیســی درباره 
گرانی ها کنایه زد. دلاوری نوشــت: آقای رئیســی اینکه 
می گویید »بازار« باید چنین باشــد و اگر نبود »تعزیرات« 
برخــورد کنــد را واقعــا خودتان هــم بــاور می کنید؟ 
یعنی واقعــا قبول دارید که رفتار وحشــی بــازار با این 
گستردگی را می شــود با چهار تا گشت و مقداری جریمه 
 کنتــرل کرد؟ کی تــا به حالا چنین مکانیســمی موفق

 بوده؟

انتقاد تند مطهری: لازم نیست روسیه از برجام هم 
منافعی ببرد

علی مطهری به ادعاها درباره ضرورت تامین منافع روسیه 
در توافق برجام، واکنش نشان داد و نوشت: این جمله وزیر 
خارجه ما که »اگر قرار است همه طرفها به برجام برگردند، 
پس باید به گونه ای عمل بشود که روسیه  هم نفع خودش 
را ببرد« مایه شرمساری ملت ایران است.برجام ارتباطی به 
روســیه ندارد که بخواهد منافعی در آن داشته باشد. مگر 
ایران جزو کشورهای مشترک المنافع روسیه یا مستعمره 
روســیه اســت که منافعش با منافع روســیه گره  خورده 
باشد؟!روســیه منافع خود از ایران را ســالها قبل با الحاق 
آذربایجان و گرجستان و ارمنستان به خاک خود برده  است، 
لازم نیست از برجام هم منافعی ببرد. طوری رفتار نکنیم 

که شائبه نفوذ روسیه در برخی ارکان نظام تقویت شود.
دو دانشجوی دانشگاه شریف به بند عمومی زندان اوین 

منتقل شدند
علی یونسی و امیرحســین مرادی دو دانشجوی دانشگاه 
صنعتی شــریف که به اتهام ارتباط با سازمان مجاهدین 
خلق در بند امنیتی ۲۰۹ بازداشت بودند، بعد از ۸۰۸ روز به 

بندهای عمومی زندان اوین منتقل شدند.
روایت یک نماینده از لابی اعضای دولت برای حمایت 

از وزیر صمت
سمیه محمودی، نماینده دوره های دهم و یازدهم مجلس 
شورای اســلامی گفت:برای آقای فاطمی امین از سوی 
وزارتخانه ها خیلی لابی شد. من شش سال است نماینده 
هستم و استیضاح های زیادی را امضا کردم، تا حالا ندیدم 
از هیات دولت به من زنگ بزنند، اولین بار بود از اعضای 
هیات دولــت، معاونین و وزرا، تمــاس گرفتند که »چرا 
اســتیضاح را امضاء کردید« و جالب اینجاست که وقتی 
من توضیحاتم را به ایشان ارائه و موضوعات را تشریح می 

کردم، می گفتند حق با شماست.
پرونده تهاتر نفت با ساخت مسکن بسته شد

فارس: بر اســاس اطلاعات به دســت آمده از جداول بند 
»ی« تبصره یک قانون بودجه سال ۱۴۰۱، هیچ سهمی 
از محل تهاتر نفت برای تامین مالی ســاخت مسکن در 
نظر گرفته نشده است. بر مبنای جزئیات بند »ی« تبصره 
یــک قانون بودجه ســال ۱۴۰۱ دولت مکلف اســت، از 
طریق شرکت ملی نفت ایران در خصوص برنامه تقویت 
بنیه دفاعی و تحقیقات راهبردی دفاعی بر اســاس ابلاغ 
و تخصیص ســازمان برنامه و بودجه کشور تا مبلغ چهار 
میلیارد و پانصد میلیون )۴.۵۰۰.۰۰۰.۰۰۰( یورو و همچنین 
اجرای تکالیف این قانون از جمله پرداخت تعهدات مربوط 
به طرح های دفاعی و پیشرفت و آبادانی و محرومیت زدایی 
از محل تحویل نفت خام و میعانات گازی صادراتی به این 
اشخاص بر اســاس قیمت روز صادراتی شرکت ملی نفت 
ایران تســویه و از طریق منابع و مصارف عمومی دولت و 
بر اســاس جدول شماره )۲۱( این قانون با خزانه داری کل 
کشور، اعمال حساب کند. به این ترتیب پرونده تامین مالی 
نهضت ملی مسکن از محل تهاتر به طور کامل بسته شده 
و این طرح که پیشــتر کارشناسان نسبت به غیر اجرایی 
بودن آن هشــدار داده بودند، پیش از اجرا در قالب قانون 

مجلس شورای اسلامی کنار گذاشته شد.
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 خراسان شمالی

علی دایی: ریاست فدراسیون؟ 

می توانستم وزیر شوم!

گفتگو با پسر یکی از شهدای هفتم تیرماه در 
خراسان شمالی؛ 

 شهادت شهدای ۷ تیر چهره 
واقعی منافقان را آشکار کرد
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هشدار آتش سوزی در عرصه 
طبیعی خراسان شمالی

اتفاقیه/آقائـی / مدیـرکل حفاظـت محیط زیسـت 
خراسـان شـمالی گفـت: بـا توجـه بـه گرمـای هـوا و 
وزش بادهـای گـرم احتمـال آتـش سـوزی مراتـع و 

عرصـه هـای طبیعـی وجـود دارد.
بـه   توصیـه  مهمتریـن  گفـت:  شـکاریان  رضـا 
شـهروندان و طبیعـت دوسـتان ایـن اسـت کـه نکات 
ایمنـی و مراقبـت هـای لازم در پیشـگیری از وقـوع 
آتش سـوزی در شـرایط گرمـای هـوا را رعایت کرده 
و از روشـن کـردن آتـش ، آتـش زدن کاه و کلـش 
قابـل  وسـیله  هـر  از  اسـتفاده  و  کشـاورزی  مـزارع 

اشـتعال دیگـری در طبیعـت خـودداری کننـد.
وی بـا اشـاره بـه اینکـه درصد بسـیار بالایـی از آتش 
سـوزی هـای عرصه هـای طبیعـی ناشـی از اشـتباه 
و خطـای انسـانی اسـت تصریـح کـرد: وقتـی آتشـی 
در منطقـه شـروع شـود بـا توجـه بـه شـرایط طبیعی 
امکانـات محـدود و دشـواری های دسترسـی مهـار و 
اطفـاء حریـق مشـکل می شـود لذا همـه ما بـا اندکی 
توجـه و رعایـت نـکات سـاده مـی توانیـم از وقـوع 

حادثـه هـای ناگـوار جلوگیـری کنیم.
مدیـرکل حفاظـت محیـط زیسـت خراسـان شـمالی 
اظهـار داشـت:  هـم اسـتانی هـای محتـرم می توانند 
در صـورت مشـاهده هرگونـه علائـم آتـش سـوزی 
مراتـب را از طریـق تلفن گویـای ۱۵۴۰ یا بـه ادارات 
حفاظـت محیـط زیسـت و محیـط بانـی هـا اطـلاع 

. هند د
محیـط  حفاظـت  نیروهـای  کـرد:  خاطرنشـان  وی 
زیسـت اسـتان از ابتـدای تیرمـاه در حالـت آماده باش 
کامـل هسـتند و تا پایـان فصل گرمـا و کاهش درجه 

حـرارت بـه صـورت آمـاده بـاش خواهنـد بود.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان 

خبر داد؛
احیای ۱۵ واحد تولیدی راکد در 

خراسان شمالی طی امسال
شـهرک  شـرکت  عامـل  مدیـر   - اتفاقیه/آقائـی 
هـای صنعتـی خراسـان شـمالی گفت: امسـال احیای 
۱۵ واحـد تولیـدی راکـد در اسـتان در دسـتور کار این 

شـرکت قـرار دارد.
محمـد علـی نوایـی در نشسـت خبـری بـا اصحـاب 
رسـانه با اشـاره بـه تعییـن مشـوق هایی بـرای واحد 
هـای صنعتی در اسـتان، اظهارداشـت:  در حال حاضر 
۷۰ واحـد صنعتی در اسـتان وجود دارد کـه با ظرفیت 
کمتـر از ۵۰ درصـد فعالیـت مـی کننـد کـه بایـد بـه 

بـالای ۸۰ درصـد ارتقـا یابد.
نوایـی افـزود: دو ناحیه صنعتی جدیـد در منطقه ارکان 
بجنـورد شناسـایی شـده اسـت کـه طـی مـاه هـای 

آینـده راه انـدازی می شـود .
وی تصریـح کـرد: امسـال بیـش از ۴ هکتـار زمیـن 
نیـز برای سـرمایه گـذاران واحدهـای تولیـدی واگذار 

است. شـده 
مدیـر عامل شـرکت شـهرک هـای صنعتی خراسـان 
شـمالی گفت: نمایشـگاه توانمنـدی واحدهای تولیدی 
تولیـدات واحـد هـای  بـا هـدف شناسـاندن  اسـتان 
تولیـدی اسـتان به سـایر اسـتان هـا، مهر مـاه برگزار 

شـود. می 
نوایـی با اشـاره بـه تخفیفات بـرای واحد هـای دانش 
بنیـان اظهارداشـت: واحـد هـای دانـش بنیـان مـی 
تواننـد از تخفیفـات و مشـوق هـای ویژه این شـرکت 

بهـره مند شـوند.
وی ادامـه داد: ایـن شـرکت در حال آماده سـازی ۲۷ 
واحـد برای واگذاری به سـرمایه گذاران فاقد سـرمایه 
اولیه در اسـتان اسـت کـه اولویت نیز با شـرکت های 

دانش بنیان اسـت.
نوایـی خاطـر نشـان کـرد:در مجمـوع در اسـتان ۹ 
شـهرک صنعتـی و ۱ منطقـه اقتصـادی ویـژه با ۲۳۵ 
قـرارداد وجـود دارد، همچنیـن ۸۸ واحـد بهـره بـردار 

هسـتند. فعال 

افزایش ۱۰ درصدی مصرف گاز 
سی ان جی درمنطقه خراسان شمالی

مدیر شـرکت ملـی پخـش فرآورده های نفتـی منطقه 
خراسان شـمالی گفـت: بـا مصـرف روزانـه ۳۱۴ هـزار 
مترمکعـب گاز سـی ان جی در خردادمـاه، بیـش از ۱۰ 
میلیـون لیتـر در مصـرف بنزیـن صرفـه جویـی شـده 

ست. ا
پخـش  ملـی  شـرکت  مدیـر  شـکوری،  مجتبـی   
خراسان شـمالی،  منطقـه  نفتـی  فرآورده هـای 
سـوخت  سـبد  در  سـی ان جی  سـوخت  جایگزینـی 
کاهـش  بـرای  شـرکت  اولویت هـای  از  را  خانوار هـا 
مصرف سـوخت های فسـیلی دانسـت و اظهار کرد: با 
مصـرف روزانـه ۳۱۴ هـزار مترمکعب گاز سـی ان جی 
در خردادمـاه، بیـش از ۱۰ میلیـون لیتـر در مصـرف 

بنزیـن صرفـه جویـی شـده.
وی گفـت: درحـال حاضـر ۳۰ باب جایگاه سـی ان جی 

در سـطح اسـتان با ۱۳۰ نازل فعال هسـتند.
مدیر شـرکت ملـی پخـش فرآورده های نفتـی منطقه 
خراسان شـمالی افـزود: در خردادمـاه ۱۴۰۱ مقـدار ۹ 
میلیـون ۸۰۰ هـزار متـر مکعـب گاز سـی ان جی در 
جایگاه هـای عرضـه سـی ان جی توزیـع شـده کـه در 
مقایسـه بـا مـدت مشـابه سـال گذشـته ۱۰ درصـد 

اسـت. داشـته  افزایش 
شـکوری ادامـه داد: اجـرای طـرح دوگانه سـوز کردن 
رایـگان خودرو هـای عمومی وآژانس هـای اینترنتی را 
ازجملـه دلایـل رشـد ده درصـدی مصرف نسـبت به 

مدت مشـابه سـال گذشـته برشمرد.
اظهـار  نیـز  منطقـه  سـی ان جی  رئیـس  مجیدربانـی 
جایگاه هـای  از  درصـد   ۸۰ حاضـر  زمـان  در  کـرد: 
سـی ان جی منطقـه دارای تائیدیـه اسـتاندارد اسـت و 
بیـش از ۳۹ هـزار خودور در طول شـبانه روز سـوخت 
مـورد نیـاز خـود را از جایگاه هـای فعـال سـی ان جی 

می کننـد. دریافـت 

برخی سازندگان در حال بیرون 
رفتن از نهضت مسکن هستند

 یک سازنده پروژه نهضت ملی مسکن در استان تهران 
با بیان اینکه قیمت ســیمان از ابتدای ســال تا کنون 
سه برابر شده است گفت: بورس بازی باعث رشد دائمی 
قیمت نهاده های ساختمانی شده و در این شرایط برخی 
پیمانکاران طرح جهش تولید مســکن در حال انصراف 

از پروژه ها هستند.
ایرج رهبر اظهار کرد: نرخ مصالح ســاختمانی در سال 
جاری رشدهای سنگینی را تجربه کرد. اوایل امسال هر 
تن سیمان فله حدود ۶۰۰ هزار تومان بود که هم اکنون 
به یــک میلیون و ۸۰۰ هزار تومان رســیده و در واقع 
۲۰۰ درصد افزایش یافته است. میلگرد از کیلویی ۱۳۰۰ 

تومان به حدود ۲۰ هزار تومان رسیده است.
بورس بازی باعث افزایش روزافزون قیمت سیمان 

می شود
وی افزود: اینکه قیمت ســیمان بــه یکباره طی حدود 
دو ماه ســه برابر شــد فقط به علت محدودیتهای برق 
نیست. به بهانه انرژی گران می کنند اما یکی از دلایل 
اصلی این افزایش قیمت ها بورس بازی در بازار سیمان 
اســت. می گویند حدود ۱۵ نفر در این بازار حضور دارند 
که ســیمان را به صورت کلی خریداری و با قیمت های 

مدنظر خودشان در بورس عرضه می کنند.
این فعال صنعت ســاختمان با بیان اینکه رشــد قیمت 
نهاده های ســاختمانی برای بازار مســکن سمّ کشنده 
اســت، تاکید کرد: از طرف دیگــر دولت قیمت هایی را 
برای نهضت ملی مسکن اعلام کرده که منطقی نیست 
و به ســختی نرخ تعدیل را اعلام می کنند. بر اســاس 
نرخ سه ماهه دوم ســال ۱۴۰۰ قیمت هر متر مربع را 
۴.۷ میلیــون تومان اعلام کردند کــه هنوز این رقم را 

تعدیل نکرده اند.
رهبر گفت: رشــدهای عجیب و غریبــی که در قیمت 
سیمان و میلگرد اتفاق می افتد اجرای طرحهای حمایتی 
مسکن را غیرممکن کرده است؛ زیرا از آن طرف وزارت 
راه و شهرسازی قیمت را برای پیمانکاران به این صورت 
تغییر نمی دهد. اولا تعدیل را دیر اعلام می کنند. اگر هم 
تعدیــل کنند به قیمت انرژی توجــه ندارند و میانگین 

قیمت تورم مصالح ساختمانی را محسوب می کنند.
وی با اشــاره به تورم ۵۵ درصدی مصالح ساختمانی در 
پایان سال گذشته خاطرنشان کرد: کاش قیمتها همان 
مقدار باقی می ماند اما همانطور که گفتم از عید تا الان 
نرخ سیمان ســه برابر و میلگرد حدود دو برابر افزایش 
یافته است. با این شرایط بخش خصوصی نمی تواند کار 
را ادامــه دهد. در حال حاضــر خیلی از همکاران ما که 
در طرح نهضت ملی مسکن ورود کرده اند به دلیل رشد 
قیمت مصالح دیگر نمــی توانند ادامه بدهند. می گویند 

حاضریم جریمه بپردازیم و از این پروژه بیرون بیاییم.
همیشه بدهکار مصالح فروش هستیم

این سازنده نهضت ملی مســکن اظهار کرد: واقعا کار 
سخت شــده است. ما همیشــه بدهکار مصالح فروش 
هســتیم. مصالح را چکی می خریم و نهایتا باید بدهی 
خــود را با بهــره آن تا یک ماه تســویه کنیم. در یک 
کارگاه تعدادی کارگرمشغول هستند که اگر قالب بندی 
و آرماتوربندی انجام ندهیم بایــد پول کارگر بدهیم و 
دچار خسارت می شویم. بنابراین مجبوریم از هر طریقی 

که شده مصالح را تهیه کنیم.
وی با اشاره به ســایت ۵۰۴ واحدی شهریار که در آن 
فعالیت دارد گفت: فعلا با هر زحمتی شده پروژه شهریار 
را سرپا نگه داشته ایم اما بدهکاری ما به مصالح فروشان 
یواش یواش دارد زیاد می شــود. مرتب تماس می گیرند 
و پول می خواهند. فعلا عمده کار ما در بخش سیمان و 
میلگرد اســت. ما صنعتی است و تونلی کارمی کنیم که 
باید هر روز یک ســقف بزنیم. اگر مصالح برسد سرعت 
عمل بالا می رود. اما با این وضعیت ممکن است مجبور 
شویم کار را متوقف و تعداد کارگران را کم کنیم. یعنی 
ظرفیــت کار پایین می آید که منجر به طولانی شــدن 

پروژه و تورمهای آتی می شود.
رهبر یادآور شــد: مسئولان وزارت راه و شهرسازی باید 
فکری به حال سازندگان نهضت ملی مسکن کنند. ابتدا 
گفتند کارت اعتباری صادر می کنیم و مصالح را مستقیما 
از کارخانه بگیرید. ولی مساله بورس بازی که آمد خیلی 
به پروژه لطمه زد. ســرمایه گذاران بزرگ، مصالح را به 
یکباره خریداری و در بورس عرضه می کنند. می گویند 
من این قیمت می فروشم، می خواهی بخر، نمی خواهی 
نخر. قیمت دست خودشان است. وزارت راه و شهرسازی 
باید ترتیبی اتخاذ کند که سازندگان طرحهای حمایتی 
مسکن بتوانند بدون واسطه از کارخانه مصالح مورد نیاز 

را خریداری کنند.

یک مرکز اقامتی ویژه زنان معتاد در 
بجنورد افتتاح شد 

 معاون پیشــگیری اداره کل بهزیستی خراسان شمالی 
گفت: یــک مرکز اقامتی بهبــود و بازتوانی ویژه زنان 
معتاد در بجنورد افتتاح شد که تعداد این مراکز در استان 

به چهار مرکز رسید.
احسان حســینی معصوم اظهار داشت: با احتساب این 
مرکز جدید هم اینک در بجنورد مرکز استان سه کمپ 

و در شیروان نیز یک کمپ وجود دارد.
وی افزود: مرکز آفتاب بجنورد توسط بخش خصوصی 
در مجاور شــهرک صنعتی بیدک راه اندازی شده است 
که بهزیســتی با توجه به تعداد پذیرش شــده ها یارانه 

پرداخت می کند.
معاون پیشــگیری اداره کل بهزیستی خراسان شمالی 
ظرفیت این مرکز ۶۰ نفر اســت و اظهار داشــت: هم 

اینک این مرکز ۳۱ زن معتاد را  پذیرش کرده است.
حســینی معصوم افزود: هم اینک در این اســتان ۱۵ 
مرکز اقامتی بهبــود و بازتوانی افراد با اختلال مصرف 
مواد، یک مرکز جامع درمان و بازتوانی افراد با اختلال 
مصــرف مــواد، یک مرکــز توانمندســازی و صیانت 
اجتماعــی از بهبودیافتگان، پنج مرکز کاهش آســیب، 
یــک مرکز موضوع ماده ۱۶ قانون مبارزه با مواد مخدر 
و ۷۰ مرکز درمان سرپایی اعتیاد )کلینیک ترک اعتیاد( 

در این استان وجود دارد.

خبر خبر

 مدیر کل صمت خراســان شمالی از اختصاص یک 
هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان تســهیلات برای تکمیل 
پروژه سیمان سمنگان در این استان طی سفر رئیس 

جمهور خبر داد.
حســین حاجی بیگلو در نشســت خبری که هفتم 
تیرمــاه برگزار شــد، گفت: یکی از اتفاقات چشــم 
گیر طی ســفر رئیس جمهور به این استان در حوزه 
صنعــت و معدن اختصاص تســهیلات بــه پروژه 

سیمان سمنگان بوده است.
وی افزود: برای تکمیل این پروژه یا خود شــرکت 
آستان قدس رضوی باید پای کار بیاید که در صورت 

عدم تمایل آن، کار به ایمیدرو سپرده خواهد شد.
حاجی بیگلــو ادامه داد: راه انــدازی واحد تولیدی 
سیمان سمنگان در دستور کار این سازمان در سال 
جاری است.وی با اشاره به اینکه در این استان ۳۴۳ 
واحد تولیدی وجود دارد، بیان کرد: از این تعداد ۳۲۰ 

واحد فعال هستند.
این مقام مســول تصریح کرد: از ۳۲۰ واحد تولیدی 

حدود ۲۵ واحد مشــمول قیمت گذاری هستند که 
شامل ۸۱ رقم کالا می شود .

وی در ادامه تعداد معادن فعال در خراســان شمالی 
را ۱۵۶ مــورد اعلام و در ارتبــاط با معدن تاش نیز 
بیان کرد: معدن تاش در اســتان سمنان متعلق به 
شــرکت آلومینای جاجرم اســت و چند سالی است 

اجازه برداشت ندارد.
رئیس سازمان صمت خراسان شمالی تصریح کرد: 
این معــدن برای اینکه اجازه برداشــت به آن داده 
نشود مصوبه شــورای تامین بود و در سفر ریاست 
جمهور بهره برداری دوبــاره از این معدن مطرح و 

وزیر قول رسیدگی به این موضوع را داد.
وی تاکید کرد: شــرکت آلومینــای جاجرم در حال 
حاضر برای تولید پودر آلومینا با کمبود ماده معدنی 
بوکیســت پرعیار است و نیاز خود را از کشور ترکیه 
وارد می کند که با جلوگیری این کشــور از صادرات 
بوکسیت به ایران، تولید در این شرکت متوقف می 

شود.

رئیس سازمان صمت استان خبر داد:

 اختصاص ۱۵۰۰میلیارد تومان تسهیلات برای تکمیل پروژه سیمان سمنگان در خراسان شمالی

اتفاقیه شــاهمرادی : مدیــر کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای خراسان شمالی گفت: ۱۶۱۰ 
میلیارد تومان اعتبار به راهسازی استان اختصاص 

یافت .
جعفر شــهامت در نشست خبری که در محل این 
اداره کل برگزار شــد، اظهار کرد: در ســفر اخیر 
رییس جمهور و هیات دولت به اســتان، مصوب 
شــد که یک هزار و ۶۱۰ میلیارد تومان اعتبار به 
سرفصل های آســفالت راه های روستایی، ایمن 
ســازی نقاط حادثه خیز، روکــش راه های فرعی 
استان همچنین عملیات راهسازی محور اسفراین- 

شیروان- باجگیران اختصاص داده شوند.
وی افزود: اختصاص این اعتبار مصوب به صورت 
صد در صد و نقدی ) و نه به صورت اسناد خزانه( 
خواهد بود.شهامت با اشاره به زیرسازی و آسفالت 
راه های روستایی اظهار کرد: در این سفر ریاست 
جمهور به اســتان که اختصاص یک هزار میلیارد 
تومان اعتبار برای ســر فصل زیرسازی و آسفالت 
راه های روســتایی استان مصوب شده است، این 
اعتبار برای زیرسازی و آسفالت راه های روستایی 

بالای ۵۰ خانوار صرف خواهد شد.
وی افزود: اختصاص این اعتبار مصوب ســه ساله 
است که سالی باید به طول ۱۲۰ کیلومتر راه های 

روستایی استان زیرسازی و آسفالت شوند.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خراسان 
شــمالی خاطرنشــان کرد: در همین راســتا، در 
اســتان تا پایان شهریورماه امسال ۳۲ کیلومتر راه 

روستایی آسفالت خواهند شد.
وی همچنین بیان کــرد: اولویت اصلی در زمینه 
زیرســازی و آســفالت راه های روســتایی برای 
محورهایی خواهد بود کــه در یک محور چندین 
روســتا از این عملیات راهسازی بهره مند خواهند 

شد.
در عین حال، شهامت درباره برخورداری استان از 
راه های روستایی آسفالته نیز عنوان کرد: میانگین 
برخورداری استان از راه های روستایی آسفالته ۷۱ 
درصد است درحالیکه میانگین برخورداری کشور 

۸۱ درصد است.
وی گفت: طی ســال های گذشــته تــورم روی 
پروژه های عمرانی گاهی بالای ۵۰ درصد بوده لذا 
افزایش زمان انجام پروژه به ضرر ماست زیرا تعهد 

ریالی ما افزوده نمی شود.
اختصاص ۲1۰ میلیارد تومان اعتبار بابت ایمن 

سازی راه های استان مصوب شد
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خراسان 
شــمالی به ایمن سازی نقاط حادثه خیز استان نیز 
اشاره و اظهار کرد: تا به کنون در خراسان شمالی 
۵۹ نقطه حادثه خیز ایمن ســازی شده اند، با این 
وجود هنوز ۴۰ نقطه حادثه خیز دیگر اســتان باید 

ایمن سازی شوند.

وی با اعلام اینکه در ســفر اخیر رییس جمهور به 
استان بابت ایمن سازی نقاط حادثه خیز جاده ای 
استان اختصاص ۲۱۰ میلیارد تومان اعتبار مصوب 
شــد، افزود: تا پایان شهریور ماه امسال پنج نقطه 
حادثه خیز جاده ای دیگر نیز ایمن سازی خواهند 

شد.
شهامت افزود: تا یک ماه آینده ایمن سازی محور 
جاده ای دربند-راز و جرگلان به پایان می رســد 
کــه با انجام این اقدام ۹ قوص پرخطر از بین می 

رود.
وی همچنیــن عنوان کرد: در ســفر اخیر رییس 
جمهور به اســتان بابت روکــش راه های فرعی 
اســتان اختصاص ۲۰۰ میلیارد تومــان اعتبار نیز 
مصوب شــد که تا پایان شهریورماه امسال ۳۱.۵ 
کیلومتــر از راه های فرعی و روســتایی اســتان 

روکش می شوند.
 احداث 1۴ دستگاه پل در دست اجرا

عــلاوه بر ایــن، مدیــرکل راهــداری و حمل و 
نقل جاده ای خراســان شــمالی به احداث پل در 
محورهای جاده ای استان نیز اشاره و عنوان کرد: 
طی دو ســال اخیر ۱۸ دستگاه پل در استان بهره 
برداری شــدند و در بهار امســال نیز سه دستگاه 

جدید دیگر بهره برداری شده اند.
وی گفت: در حال حاضر ۱۴ پل دیگر نیز در حال 
ساخت هستند که هفت دســتگاه از آنها تا پایان 

شهریور ماه امسال بهره برداری می شوند.
شــهامت تصریح کرد: به طور کلی، در این ســفر 
عملیات اجرایی ۱۵۵ پروژه راهسازی جدید در سر 
فصل های اشاره شده که قرارداد آنها منعقد شده 
بودند، آغاز شــدند که بخشــی از این پروژه ها تا 

شهریورماه امسال بهره برداری خواهند شد.
تحویل ۸۲۰۰ تن قیر به پیمانکاران برای انجام 

عملیات راهسازی
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خراسان 
شــمالی در بخش دیگری از سخن خود از تحویل 
هشت هزار و ۲۰۰ تن به پیمانکاران بخش حوزه 
راهداری و راهســازی روستایی در استان در سال 

مالــی ۱۴۰۱ خبر داد و گفت: با تحویل این حجم 
قیــر به پیمانکاران رکورد مصــرف قیر طی چهار 

سال اخیر در این حوزه در استان شکسته شد.
وی دربــاره دریافــت طلب قیر امانــی اداره کل 
راهــداری و حمــل و نقــل جاده ای اســتان از 
شهرداری های استان نیز بیان کرد: این اداره کل 
از سال ۹۲ تا به کنون از شماری از شهرداری های 

استان قیر به مانت داده شده، طلب دارد.
شــهامت گفت: با توجه به تاکید دســتگاه های 
نظارتی و پیگیری این اداره کل سرانجام توانستیم 
با شــهرداری شیروان موافقت نامه ای امضا کنیم 
تا این شــهرداری معادل قیر امانی مورد طلب در 
آســفالت راه های روســتایی و فرعی مورد نظر 

همکاری کند.
وی افــزود: انجام ایــن توافقنامه با شــهرداری 

اسفراین نیز در دست پیگیری است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خراسان 
شــمالی همچنین خاطرنشــان کرد: در توافق با 
شــهرداری جاجرم نیز مقرر شد تا این شهرداری 
معادل قیــر امانی مورد طلب در انجام آســفالت 

بخشی از محور جاجرم-امیرآباد مشارکت کند.
احداث دیوار حایل در منطقه جاده ای خندقلو در 

صورت اضطرار
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خراسان 
شــمالی درباره وضعیت اقدامات اصلاحی و علاج 
بخشی در محور جاده ای بجنورد-آشخانه در نقطه 
خندقلو که نشست کرده بود نیز اظهار کرد: اتفاق 
نشســت در این نقطه جاده ای در ســال ۹۸ رخ 
داد که بخشــی از این نشست جاده ای به صورت 

رانش اتفاق افتاد.
وی گفت: با وقوع این نشســت، ترددها به محور 
جاده قدیم انتقال یافت و عملیات علاج بخشــی 

اولیه و اضطراری آغاز شد.
شهامت افزود: با ارزیابی های انجام شده، عملیات 
ترانشــه باز در دستور کار قرار گرفت و تصمیم بر 
این شــد که این محور جــاده ای به مدت یکماه 
مسدود شــود تا عملیات علاج بخشــی به پایان 

برسد.
وی با بیــان اینکه علت اصلی ایــن اتفاق وجود 
خاک سست منطقه و بارندگی های بهار سال ۹۸ 
بود، افــزود: عملیات فنی در این محور تا حدودی 
طولانی شــد، با این وجود، وضعیت آن با اقدامات 
انجام شــده تثبیت شده است و تردد در این محور 

به وضعیت گذشته بازگشته است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خراسان 
شمالی همچنین خاطرنشان کرد: ایجاد دیوار حایل 
در ایــن نقطه جاده ای خندقلو تا زمانیکه وضعیت 
اســتحکام بخشــی خاک که تثبیت شده است، 
ماندگار بماند، اجرایی نخواهد شــد و درصورتیکه 
با رصدهای مســتمر، تشخیص داده شد این دیوار 

حایل احداث خواهد شد.
وی در پاســخ به این سوال که آیا پیمانکار احداث 
قطعه جاده ای محور بجنورد-آشــخانه در فرآیند 
عملیات ساخت آن کوتاهی کرده بود؟ اعلام کرد: 
هنوز کوتاهی و یا ســهل انگاری در فرآیند اجرای 
این پروژه محرز نشده و موضوع در دست پیگیری 

است.
افزون بر این، شهامت، به اتفاق فررفتگی در محور 
بجنورد-شــیروان در باند قدیم در نزدیکی شــهر 
شیروان نیز اشاره و بیان کرد: این محور در حدود 
۲۰ سال زیربار ترافیکی بوده است که در سال ۹۸ 
به علت وقوع سیلاب و افزایش رطوبت خاک، بر 
روی جــاده این باند فرورفتگی اتفاق افتاد که این 
اداره کل نســبت به اصلاح آن که بسیار پر هزینه 

است، اقدام کند.
وی تصریح کرد: با توجه به اینکه مجریان عملیات 
راهســازی بجنورد-آشــخانه و محــور بجنورد- 
شیروان شرکت ســاخت و توســعه وزارت راه و 
شهرسازی بوده است، با این وجود، طی هماهنگی 
های انجام شــده در وزارت راه و شهرســازی و 
ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور، 
عملیات اصلاح و علاج بخشــی در این دو محور 

یاد شده به این اداره کل واگذار شد.
راهسازی محور آیرقایه-قازان قایه در دستور 

کار نیست
مدیــرکل راهــداری و حمل و نقــل جاده ای 
خراسان شــمالی در خاتمه درباره مطالبه اهالی 
شهرســتان راز و جرگلان در زمینه زیرسازی و 
آســفالت جاده آیرقایه-قازان قایه که دو استان 
خراسان شــمالی و گلستان را به یکدیگر متصل 
خواهد کــرد نیز اعلام کرد: بــا توجه به میزان 
منابــع و اعتبارات موجــود، اولویت اصلی برای 
اجرای عملیات راهسازی با روستاهای بالای ۵۰ 
خانوار اســت و درصورتیکه محورهایی خارج از 
این اولویت گذاری باشند در شورای برنامه ریزی 
شهرستان و استان مصوب شود تا در دستور کار 

اجرایی قرار گیرد.

 کارشناس مسئول پایش اداره کل محیط زیست 
خراســان شــمالی از وجود ۲۲ روز پاک در این 

استان طی فصل بهار امسال خبر داد.
جــواد عمارلو در گفت و گو با ایســنا، اظهار کرد: 
طــی این مدت تعداد روزهای ســالم نیز ۶۴ روز 

بوده است.
وی تعداد روزهای ناسالم برای گروه های حساس 
را را شــش روز و روزهای ناسالم برای تمام گروه 

ها را یک روز اعلام کرد.
عمارلو گفت: وضعیت کیفیــت هوا طی چند روز 
گذشــته ناســالم برای گروه های حساس بوده و 
امــروز دوباره وضعیت هوا به صورت ســالم بوده 

است.
وی توضیح داد: طبقه بندی کیفیت هوا بین صفر 
تــا ۵۰ پاک، بین ۵۰ تا ۱۰۰ ســالم، بین ۱۰۰ تا 
۱۵۰ ناســالم برای گروه های حساس، بین ۱۵۰ 

تا ۲۰۰ ناســالم برای همه گروه ها و ۲۰۰ تا ۳۰۰ 
بسیار ناسالم است.

این مســئول تصریح کرد: تعدادی از روزها طی 
فصل بهــار تحت تاثیر گرد و غبار غرب کشــور 
قرار گرفت و این امر ســبب شــد تا کیفیت هوا 

ناسالم شود.
وی با اشــاره بــه اینکه در واقــع در آلودگی هوا 
عوامل محلی و خارج اســتانی تاثیر گذار اســت، 

گفت: عوامل غیر محلی شــامل ورود توده های 
گردو غبار از خارج کشور است.

کارشناس پایش اداره کل حفاظت محیط زیست 
خراسان شــمالی گفت: عوامل محلی که در این 
اســتان موجب کاهش کیفیت هوا می شود شامل 
زمین های کشــاورزی بایر، خشکسالی و کاهش 
بارندگی و فعالیت ســنگ شــکن ها در حواشی 

شهرها است.

 ســازمان امور مالیاتــی در رابطه با مالیات ســتانی از 
دســتگاه های کارت خوان و در پاسخ به برخی مطالب 
منتشــر شده در رســانه ها توضیحاتی ارائه داد و آن را 

مطابق نص صریح قانون مجلس دانست.
در متن منتشر شده ســازمان امور مالیاتی آمده است: 
قانــون پایانه های فروشــگاهی و ســامانه مودیان در 
تاریــخ ۰۱/ ۰۸/ ۱۳۹۸  بــه تصویب مجلس شــورای 
اســلامی رسیده است که هدف از تصویب و اجرای آن 
جلوگیری از فرار مالیاتی و ایجاد شفافیت در معاملات 
و تراکنش های مالی اســت که به موجب بند )ب( ماده 
)۱( این قانون، دستگاه های کارتخوان )POS( به عنوان 

پایانه فروشگاهی شناخته شده است.

بــه موجب بند )م( تبصــره )۱۲( قانون بودجه ســال 
۱۴۰۰، به منظور اجرای قانون پایانه های فروشــگاهی 
و ســامانه مودیان مصوب ۰۱/ ۰۸/ ۱۳۹۸، اشــخاص 
حقوقی و مالکان واحدهای صنفی موظف بودند تا پایان 
اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۰، حداقل یکی از حساب های 
بانکی خود را به عنوان »حساب فروش« معرفی کنند. 
بانک مرکــزی نیز موظف بود تا پایــان فروردین ماه 
سال ۱۴۰۰، سامانه ای را برای این منظور معرفی کند. 
کلیه حســاب های متصل به شبکه شاپرک، به صورت 
پیش فرض، »حساب فروش« هستند و نیازی به ثبت 

آنها در سامانه یادشده نیست.
به موجب مــاده )۸( قانون پایانه های فروشــگاهی و 

سامانه مودیان، مودیانی که از ثبت نام در سامانه مودیان 
خودداری کنند و نیز خرده فروشی ها و واحدهای صنفی 
که به طور مستقیم با مصرف کننده نهایی ارتباط دارند، 
در صورتی که از پایانه فروشــگاهی اســتفاده نکنند، 
مشــمول امتیاز یاد شــده در ماده )۴( قانون موصوف 

نخواهند بود.
همچنین، مطابق مفاد ماده مذکور، سازمان امور مالیاتی 
کشــور موظف اســت معادل مالیات متعلق به فروش 
مودیــان موضوع این ماده را به هــر طریق ممکن، از 
جمله مراجعه به محل های فعالیت و رسیدگی به دفاتر، 
اسناد و مدارک آنان، )اعم از فیزیکی و الکترونیکی( یا 
هرگونه مدارک و قرائنی که به دســت می آورد، تعیین 

و مطالبه کند
بعلاوه، در تعیین مالیات متعلق به این مودیان، هیچ گونه 
اعتبار مالیاتی برای خریدهای آنان منظور نخواهد شد. 
همچنین مودیان مزبــور، در صورت اعتراض به میزان 
فروش اعلام شده توسط سازمان، می توانند با ارایه اسناد 
و مدارک مثبته به مراجع دادرسی مالیاتی مراجعه کنند.

به موجب فصل پنجم از قانون مورد بحث، ضمانت های 
اجرایی لازم بــه منظور جلوگیری از هرگونه تخلف در 
استفاده از پایانه های فروشگاهی از جمله عدم استفاده از 
آن )ازجمله دستگاه های کارتخوان( در نظر گرفته شده و 
در صورت وقوع تخلف جریمه های متناسب با آن تعیین 

شده است.

مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان:

 اعتبار 1610 میلیارد تومان  دستاورد سفر دولت 

وجود ۲۲ روز پاک در خراسان شمالی طی فصل بهار

 توضیح جدید سازمان امور مالیاتی درباره مالیات ستانی از کارتخوان ها

اخبار
WWW.ETEFAGHYEH. IR N E W S

چهار شنبه 1401/04/08 سال یازدهم - دور جدید - شماره 2592 - مسلسل 22582
روزنامه صبح استان خراسان شمالی
Etefaghyeh@gmail .com  : پست الکترونیک 



 قالیباف: برخی سوپر انقلابی ها 
هیچ کاری برای انقلاب نکرده اند 

ولی از همه طلبکارند 
قالیباف گفت: بنا نیســت ما تنبلی کنیم، دهانمان را باز 
کنیم، هر حرف نپخته ای را به زبان بیاوریم و اسم خودمان 
را بگذاریــم انقلابی. به قول حضرت آقا، ســوپرانقلابی. 
بعضی هــا را نگاه می کنیم، هر چه نــگاه می اندازیم که 
چه کرده؟ هیچ نکرده. ولی از همه هم طلبکار است. هر 
کســی هم که یک دیکته ای نوشته، ممکن است غلطی 
هم نوشته، ایراد می گیرد که »آقا چرا یک غلط داری؟«. 
خب، تو که هیچ غلطی نکــرده ای و عمر خودت را تباه 
کرده ای! حداقل تو حق نداری به اسم انقلاب حرف بزنی. 

مرعشی : در آخر توافق می کنند 
حتی بدون خروج سپاه 

 قرن نو نوشــت: دبیر کل حزب کارگزاران درباره رایزنی 
اصلاح طلبان با شورای نگهبان برای حل و فصل مساله 
رد صلاحیت ها گفت: شــورای نگهبان کاره ای نیست و 
تصمیم در جای دیگری گرفته می شود. رایزنی با شورای 
نگهبان بی فایده اســت چرا که شورای نگهبان تصمیم 

گیری نمی کند. 
هم به دولت انتقاد دارد که مذاکرات احیای برجام را دیر 
آغاز کرده اســت، هم از اصلاح طلبان و برخی اعتدالیون 
گلایه دارد چرا از عبدالناصــر همتی در انتخابات ۱۴۰۰ 

حمایت نکردند. 
حســین مرعشی، دبیر کل حزب کارگزاران ، گریزی هم 
به رایزنــی اصلاح طلبان با شــورای نگهبان می زند و 
می گوید:» شــورای نگهبان کاره ای نیست و تصمیم در 
جای دیگری گرفته می شود. باید با رهبری وارد رایزنی 

شویم.«
او با قاطعیت از مجلس دهم حمایت می کند و می گوید:» 
بزرگترین اشتباه مجلس دهم، رقابت بین آقای لاریجانی 
و آقای عارف بود. درحالی که می توانســت آقای عارف 
نائب رئیس شود و چند دستگی ایجاد نشود. آقای واعظی 
نیز اشــتباه کرد که فراکسیون مستقلان را تشکیل داد و 

مجلس را سه فراکسیونی کرد.«
خلاصه گفتگوی حســین مرعشــی، دبیــر کل حزب 

کارگزاران را بخوانید؛
- نتیجه انتخابات ۱۴۰۰ از پیش معلوم بود و می دانستیم 
که آقای رئیســی رئیس جمهور می شود. ایشان سابقه 

اجرایی نداشت و اساسا برنامه ای ارائه نکرد. 
- آقای احمدی نژاد سابقه اجرایی داشت که آقای رئیسی 
ندارد. آقای احمدی نژاد خیلی حواسش جمع است حتی با 
وجود سیاست های غلطی که دارد. احمدی نژاد وارد بازی 
خطرناکی شده است. او می خواست با دادن پست مقام به 
مردم و ســپاه آن ها را با خود همراه کند و مقابل رهبری 
بایستد. او می خواهد شخص اول مملکت شود که آقای 

رئیسی این گونه نیست. 
- من جراحی اقتصادی ندیدم و اسم این اقدام را جراحی 
اقتصادی نمی گذارم. مردم ۸ ســال با تورم ۴۰ درصدی 
زندگی کردند و حال نمی توان با دادن یارانه ۳۰۰ و ۴۰۰ 
هزار تومانی به آنان گفت کــه باید با تورم ۶۰ درصدی 
زندگی کنیــد. چناچه که دولت با حــذف ارز ترجیحی، 
کسری بودجه را افزایش داد. - گاهی ممکن است شما با 
کاندیدایی مانند آقای جهانگیری در انتخابات شرکت کنید 
گاهی هم ممکن اســت از بازیکنان ذخیره استفاده کنید. 

کاندیداهای ما در انتخابات ۹۸ بازیکنان ذخیره بودند.
- ما آدرس غلط به مردم می دهیم. برخی ها می گویند 
آقای طائب به آقای همتی گفت برو کاندیدا شو. من این 
موضوع را رد نمی کنم. همان گونه که آقای رئیسی آدم 
نظام است، آقای همتی نیز آدم همین نظام است.من قبل 
از انتخابات پیش آقای محقق داماد رفتم که ایشــان را 
برای کاندیداتوری متقاعد کنم، ایشان پاسخ مهمی دادند. 
آقای محقــق داماد گفت که بگذارید همه چیز دســت 
خودشان باشد. وقتی دست خودشان باشد، FATF درست 
می شود، برجام درست می شود، گشت ارشاد از بین می 
رود. اما الآن یک ســالی هســت که از دولت، مجلس و 
قوه قضائیه دســت خودشان است. البته من به این افراد 
اصولگرا نمی گویم و انقلابی هســتند.با این حال هنوز 
نه FATF درست شــده، نه برجام درست شده و سر هر 
خیابانی یک ماشــینی ایســتاده به خانم های بد حجاب 
پیامک می فرســتد. موضوع این است که ما آدرس غلط 

به مردم می دهیم.
- آقای روحانی در دو هفته مانده به انتخابات، وارد شــد. 
اما، ما شــرایط را از قبل برای آمدن آقای هاشمی آماده 
کرده بودیم. آقای هاشمی بارها در مصاحبه ها و گفتگوها 
درباره آن که کاندید می شوند یا خیر صحبت کرده بودند 
که پس از رد صلاحیت ایشــان، آقــای روحانی انتخاب 
شدند. شــرایط از قبل آماده بود . آقای خاتمی نیز تقریبا 

چند وقت یکبار با دانشجویان دیدار و گفتگو داشت.
- شــورای نگهبان کاره ای نیســت و تصمیم در جای 
دیگری گرفته می شود. رایزنی با شورای نگهبان بی فایده 
است چرا که شورای نگهبان تصمیم گیری نمی کند. باید 
با رهبری وارد رایزنی شــویم.من معتقد هستم که باید با 

رهبر انقلاب دیدار داشته باشیم.

بانک مرکزی: نرخ تورم ماهانه 
کاهش می یابد

معاون اقتصادی بانک مرکزی بخش عمده افزایش نرخ 
تورم در خردادماه امســال را ناشــی از تصمیم به حذف 
ارز ترجیحی و عادلانه ســازی یارانه ها دانست و گفت: 
با کاهش آثــار این موضوع، نرخ تورم ماهانه در ماه های 
آتی کاهش می یابد. قربانی با بیان اینکه نرخ تورم ماهانه 
محاسبه شده از سوی بانک مرکزی در خرداد ماه امسال 
۱۰.۶ درصد اســت، خاطرنشان کرد: اصولا متوسط نرخ 
تورم در خرداد طی ســال اخیر همواره بالاتر از ماه های 
دیگر ســال بوده اســت، به طوری که در ده سال اخیر 
متوســط تورم ماهانــه خرداد ۲.۵ درصــد و این نرخ در 
سال قبل نیز ۴.۵ درصد بوده است؛ ضمن اینکه در سال 
جاری تورم به یک پدیده عمومی تبدیل شده است و اکثر 
کشور هایی که تا پیش از این درگیر تورم صفر بودند، به 
دلیل اثار جنگ روسیه و اوکراین هم اکنون باتورم بالایی 

را تجربه می کنند.

خبر

رهبر معظم انقلاب اســلامی خطاب به مسوولان قضایی کشور با 
اشــاره به باز شــدن پرونده های مهم و گوناگون در افکار عمومی 
همچون مســائل کارخانجات یا تصرفات غیرقانونی، تأکید کردند: 
سر زخم پرونده هایی که در افکار عمومی باز می شود نباید باز بماند. 

هر پرونده را تا آخر ادامه دهید و نهایی کنید. 
حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی صبح دیروز 
)سه شــنبه( در دیــدار رئیس قوه قضاییه و جمعی از مســئولان و 
کارکنان دستگاه قضایی به تبیین »سنت هایِ غیرقابل تغییر الهی 
در جوامع« پرداختند و گفتند: علت ســربلندی و پیروزی حیرت آور 
ملت ایران و نظام جمهوری اســلامی در برابر حوادث بزرگ و تلخ 
ســال ۱۳۶۰، ایستادگی و تلاش و نهراسیدن از دشمنان بود و این 
ســنت الهی در همه دورانها قابل تکرار است و باید بدانیم خداوند 

سال ۱۴۰۱ همان خداوند سال ۱۳۶۰ است.
ایشــان همچنین قوه قضائیه را رُکنی مهم و تأثیرگذار در مسائل 
کشور خواندند و توصیه هایی هشت گانه همچون اجرای جدی سند 
تحول در همه ســطوح، مبارزه جدی با فساد، جلوگیری از تضییع 
حقوق عامّه، مراقبت از امنیت روانی مردم، تنظیم رابطه دســتگاه 
قضایی با ضابطان و به ســرانجام رساندن پرونده های باز شده در 

افکار عمومی، خطاب به مسئولان این قوه بیان کردند.
رهبر انقلاب اســلامی در این دیدار، با گرامی داشــت یاد و خاطره 
شــهید آیت الله بهشتی و دیگر شــهدای هفتم تیر، شهید بهشتی 
را شــخصیتی واقعاً برجسته خواندند و با اشاره به شرایط پیچیده و 
خاص ماههای منتهی به هفتم تیر سال ۱۳۶۰ و بعد از آن، گفتند: 
بررسی شرایط آن دوران برای امروز ما معرفت آموز و راهگشا است.

حضرت آیت الله خامنه ای با مرور شــرایط سال ۱۳۶۰، و ماههای 
قبل از هفتم تیر، به وضعیت ســخت جنگ تحمیلی و پیشــروی 
نیروهــای صدام تا نزدیکی چند شــهر بــزرگ در غرب و جنوب 
اشــاره کردند و افزودند: در کنار شــرایط بسیار نامساعد جنگ، در 
تهران نیــز منافقین عملًا جنگ داخلی بــه راه انداخته بودند و از 
نظر سیاســی هم چند روز قبل از هفتم تیر، مجلس به عدم کفایت 
سیاســی رئیس جمهور رأی داده بود و کشور رئیس جمهور نداشت. 
در چنین شــرایطی، استوانه ای همچون شهید بهشتی از انقلاب و 

نظام گرفته شد.
ایشــان همچنین به شــهادت رئیس جمهور و نخست وزیر کشور، 
دو مــاه بعــد از حادثه هفتم تیر و پس از آن، شــهادت تعدادی از 
فرماندهان ارشــد جنگ در سانحه هوایی اشــاره کردند و گفتند: 
جوانان و نسل جدید از این حوادث مطلع نیستند و باید این مسائل 
را مطالعه و با دقت در مورد آنها فکر کنند. کدام دولت و کشــور را 
سراغ دارید که در مقابل چنین حوادث تلخ و وحشتناکی از پا نیفتد؟

رهبر انقلاب اسلامی خاطرنشان کردند: در مقابل همه این حوادث، 
در رأس همه امام همچون کوه دماوند ســربلند ایستاد و مسئولان 
دلســوز و مردم و جوانان انقلابی نیز ایســتادند و توانستند شرایط 
کشور را صد و هشتاد درجه تغییر دهند، به طوری که ناکامی های 
پی در پی به پیروزیهای پی در پی تبدیل شــد، منافقین از ســطح 
خیابانها جمع شــدند، ارتش و سپاه قوی تر شدند و کشور به روال 
عادی بازگشــت.حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به ذوق زدگی 
دشمن در برخی مقاطع به دلیل برخی ضعفها و و کمبودهای داخلی 
افزودند: هم در ســال ۱۳۶۰ و هم بعد از آن در چهار دهه گذشته، 

دشمن در مواردی ذوق زده و امیدوار شده و تصور کرده است بساط 
انقلاب و نظام در حال جمع شــدن است اما این امیدواری تبدیل 
به نا امیدی شــده و مشکل آنها این اســت که راز این ناامیدی را 

متوجه نمی شوند.
ایشــان تأکید کردند: دشــمن نمی تواند بفهمد که در این عالم به 
غیر از محاســبات سیاسی، محاســبات دیگری هم وجود دارد که 
همان سنت های الهی هستند.رهبر انقلاب به نمونه هایی از سنت ها 
و قوانیــن الهی در قرآن درباره نتیجه یــاری دین خدا و یا نتیجه 
کفران نعمت های خداوند اشاره کردند و افزودند: قرآن کریم مملو 
از مضامینِ مربوط به ســنت های الهی است و جمع بندی آنها این 
است که اگر جوامع در مقابل دشمنان ایستادند و با توکل بر خداوند 
به وظایف خود عمل کردند، نتیجه آن پیروزی و پیشرفت است اما 
اگر دچار اختلاف، عافیت طلبی و سستی شوند، نتیجه آن شکست 
خواهد بود.حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر لزوم بررسی علمی 
ســنت های الهی با نگاه جامعه شناسی، سخنان خود در این بخش 
را اینگونــه جمع بنــدی کردند: ملت ایران در ســال ۱۳۶۰ با قرار 
گرفتن در مدار یکی از ســنت های الهی یعنی جهاد و ایســتادگی 
توانست دشمن را ناامید کند. امروز نیز همان قاعده و قانون جاری 
اســت و خداوند سال ۱۴۰۱ همان خداوند سال ۱۳۶۰ است و باید 
تلاش کنیم خود را مصداق سنت های الهی قرار دهیم تا نتیجه آن 

پیشرفت و پیروزی باشد.
رهبر انقــلاب در ادامه قوه قضائیه را رُکنی مهــم و تأثیرگذار در 
کل کشــور خواندند و گفتند: بر اســاس آیات قرآن کریم، وظیفه 
حکومت اسلامی، اقامه نماز یعنی گسترش روح تعبّد در جمهوری 
اســلامی، ایتاء زکات یعنی عدالت توزیعی در جامعه اسلامی و امر 

به معروف و نهی از منکر یعنی امر به ارزشــهایی همچون عدالت، 
 انصاف، برادری و نهی از ظلم، فســاد و تبعیض اســت که به این 
اصل در قانون اساســی نیز تأکید شــده و جزو وظایف قوه قضائیه 

هم قرار دارد.
ایشــان افزودند: اگر به این وظایف با استفاده از امکانات گوناگون 
همچون امکانات قضا و دادگســتری عمل نشود، مصداق تضییع 

نعمت های الهی است و از این ناحیه ضربه خواهیم خورد.
حضــرت آیت الله خامنــه ای، رئیس قوه قضائیــه را فردی مؤمن، 
انقلابــی، پُــر کار، مردمی، به دور از تشــریفات، آشــنا با زوایای 
گوناگون قوه و برخوردار از گوش شنوا در قبال منتقدان خواندند و 
توصیه هایی هشت گانه به مسئولان و کارکنان این قوه بیان کردند.

ایشان در توصیه اول، سند تحول تهیه شده در دوره مدیریت قبل را 
از مترقی ترین اسناد تحول دانستند و افزودند: به این سند باید عمل 

و بر اساس آن شخصیت سازی و کادرسازی شود.
رهبر انقلاب، عمل به ســند تحول را باعث جلوگیری از انفعال در 
مقابل مخالفتها خواندند و افزودند: رئیس قوه، مقیّد به عمل به سند 
است اما در سطوح دیگر یعنی همه قضات،  کارکنان و مدیران نیز 
باید این کار با قوت دنبال شــود البته بر اساس برخی گزارشها، در 

این زمینه آنگونه که باید، عمل نشده است.
»مبارزه جدی با فساد« توصیه بعدی حضرت آیت الله خامنه ای به 

مسئولان قضایی بود.
ایشــان با تأیید ســخنان رئیس قوه قضائیه مبنی بر »در اولویت 
بودن مبارزه با فسادِ درون قوه«، خاطرنشان کردند: اکثریت قضات، 
افرادی شــریف، پاکدست، نجیب، مؤمن و زحمتکش هستند اما با 
معدود افراد فاســد که به کار و آبروی دیگران آسیب می زنند، باید 

برخورد شــود البته در مقوله مبارزه با فســاد، کار اصلی، مقابله با 
ساختارهای فسادزا و در هم شکستن آنها است.

رهبر انقلاب با تأکید بر تقویت دانش قضایی و جلوگیری از صدور 
احــکام ضعیف یا مخدوش، در توصیه بعدی به تشــویق قضات و 

کارکنان شریف و زحمتکش سفارش کردند.
»معطل نماندن هیچ یک از اختیارات و مأموریت های قانونی قوه« 
توصیــه دیگر حضرت آیت الله خامنه ای به مســئولان قضایی بود 
که در این زمینه گفتند: مثلاً  دادستان کل در حوزه حقوق عمومی 
وظایفی دارد کــه باید با رصد کامل و البته بدور از احساســات و 

شعارزدگی، از تضییع حقوق عامه جلوگیری کند.
ایشان پیشگیری از جرم را از دیگر مصادیق مأموریتهای مهم قوه 
قضائیه برشــمردند و گفتند: به عنوان نمونه باید با عمل به تکلیف 
قانونی در زمینه تعیین مالکیت زمین ها در شــهرها و روســتاها، از 

جرائمی مانند زمین خواری و کوه خواری پیشگیری شود.
رهبــر انقلاب در توصیه ششــم، »تنظیم ارتباطــات قوه قضائیه 
و ضابطــان قضایــی« را مورد تأکید قرار دادنــد و گفتند: بر رفتار 
ضابطیــن باید مراقبت و نظارت شــود که در حق متهم زیاده روی 
یا تندروی نشــود. دستگاه قضایی نیز نباید تحت تأثیر ضابط باشد 
بلکه باید به صورت مســتقل به مسائل رسیدگی کند. البته نظرات 

کارشناسی ضابطان نیز نادیده گرفته نشود.
ایشان در این زمینه افزودند: یکی از گلایه های ضابطان از دستگاه 
قضایی رها کردن برخی پرونده ها به علت کمبودهای قانونی است 

در حالیکه باید با تکمیل قوانین این خلأ را برطرف کرد.
حضرت آیت الله خامنه ای در توصیه بعدی به مسئولیت قوه قضائیه 
در قبال امنیت روانی مردم اشــاره کردنــد و گفتند: امنیت روانی 
از جمله حقوق عمومی اســت و دســتگاه قضایــی باید از نگران 
کردن و تخریب ذهن مردم به وســیله شــایعات و اظهارات دروغ 
و هراس افکنِ افراد مشــخص یا نامشــخص در رسانه ها و فضای 

مجازی جلوگیری کند.
رهبــر انقلاب در توصیه هشــتم و پایانی با اشــاره به باز شــدن 
پرونده های مهــم و گوناگون در افکار عمومی همچون مســائل 
کارخانجــات یا تصرفــات غیرقانونــی، تأکید کردند: ســر زخم 
پرونده هایــی که در افکار عمومی باز می شــود نباید باز بماند. هر 

پرونده را تا آخر ادامه دهید و نهایی کنید.
ایشــان در پایان سخنانشان، کار قضایی را از جمله کارهای بسیار 
دشوار برشمردند و گفتند: البته اگر این کار را برای خدا و با هدایت 

الهی انجام دهید، اجر آن نیز سنگین خواهد بود.
در ابتدای این دیدار، حجت الاســلام والمســلمین محسنی اژه ای 
رئیس قوه قضائیه، گزارشــی از اقدامات این دستگاه در دوره اخیر، 
بــا تأکید بر ارتبــاط بیش از پیش با اقشــار مختلف مردم، تقویت 
تعامل با قوای دیگر، تلاش برای تحقق سند تحول قضایی، جهش 
در اســتفاده از فناوری های نوین و هوشمندسازی خدمات قضایی، 
حمایــت از تولیــد و رفع موانع آن، رایگان کــردن برخی خدمات 
قضایی در مناطق محروم، مبارزه جدی با فســاد به ویژه در داخل 
قوه، اولویت دادن به پرونده های کثیرالشــاکی و دارای اهمیت در 
افکار عمومی، تشدید نظارت ها بر حُسن اجرای قوانین و مصوبات 
لازم الاجرا و همچنین پیگیری های مســتمر و جاری برای بهبود 
وضع معیشتی کارکنان و تقویت پایه بودجه قوه قضائیه بیان کرد.

توصیه رهبر معظم انقلاب به مسوولان قضایی کشور :

سر زخم پرونده هایی که در افکار عمومی باز می شود نباید باز بماند 

در ۷ تیر ۱۳۶۰، بمبگــذاری منافقین در دفتر 
مرکزی حــزب جمهوری اســلامی منجر به 
شــهادت هفتاد و پنج نفر از اعضای این حزب 

از جمله شهید آیت الله بهشتی شد. 
 در ســاعت ۲۰:۳۰ روز یکشنبه ۷ تیر ۱۳۶۰، 
تعدادی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی، 
اعضــای هیئت دولــت به تدریج به ســالن 
اجتماعــات دفتــر مرکزی حــزب جمهوری 
اســلامی ایران واقع در سرچشمه تهران وارد 

شدند.
پس از پایان قرائت قرآن کریم و اعلام برنامه، 
شهید آیت الله بهشتی سخنرانی را خود را آغاز 

کرد.
پس از بیان کلمات از زبان شــهید بهشــتی 
ناگهان صدایی مهیب فضا را فرا گرفت؛ زمین 
تکان سختی خورد و دیوارها شروع به لرزیدن 
کرد. در کمتر از ثانیه ای، از ســالن جز تلی از 

خاک چیزی باقی نماند.
 بیش از هفتاد تن از بهترین یاران انقلاب، زیر 
خروارها خاک مدفون شــدند و روح فرزندان 
رشید اســلام و معلمان بزرگ شهادت و ایثار 
به ملکوت اعلی پیوست و بدین ترتیب جنایتی 
که تاریخ بشری شبیه بدان را در صفحات خود 
ثبت نکرده و به یاد نداشــت، به وقوع پیوست 
و توحش غربــی و نفاق داخلی، همگام با هم 
به مناسبت جشن به شهادت رساندن فرزندان 

امام خمینی )ره( پایکوبی کردند.
در این لیســت ۷۲ دونفره دو شــهید از دیار 
خراســان شمالی نیز حضور داشتند که یکی از 
آنها اهل بجنورد و دیگری اهل اسفراین بوده 
است، به بهانه این روز در گفتگو با پسر شهید 
نماینده  حجت الاسلام محمد حســن طیبی 
مردم اسفراین به گفتگو پرداخته ایم که تقدیم 

تان می شود:
غلامرضا طیبی، فرزند شــهید حجت الاسلام 
محمد حســن طیبی از شهدای ترور سال ۶۰ 
در گفتگو با خبرنگار عصراترک اظهار داشت: 
پــدرم متولــد ۱۳۱۰ در خانــواده مذهبی در 
روستای رویین شهرستان اسفراین بود، مقطع 
ابتدایــی را نزد پدربزرگم آموخت و برای ادامه 

تحصیل حوزه به مشهد رفت.
وی ادامــه داد: بعد از فراغــت از تحصیل به 
شهرستان برگشت و در کنار شغلش که خطابه 
و ترویج معارف اسلامی بود، کارهای اجتماعی 
زیادی انجام می داد و در رفع گرفتاری و گره 

گشایی مشکلات مردم فعالیت زیادی داشت و 
شاید به جرأت می توان گفت که توانست تمام 
عمرش را در آن زمان وقف خدمت به مردم و 

محرومین کند.
پسر شهید طیبی توضیح داد: با شروع مبارزات 
مردم علیه رژیم شاهنشاهی، پدرم با توجه به 
آشــنایی که با روحانیون مبارز در مشهد و قم 
داشــت، توانســت رهبری مبارزه را در سطح 
منطقه شهرستان اســفراین عهده دار شود و 
به عنوان پیشــگامان مبارزه با رژیم پهلوی در 

منطقه اسفراین در آن دوران بود.
 وی خاطرنشــان کــرد: در زمانــی که رژیم 
شاهنشــاهی بــر اوضاع مســلط بــود، پدرم 
بــا جلــوداری در مبــارزه و راه انداختن یک 
راهپیمایــی و برگزاری چندین ســخنرانی در 
شهر اسفراین وروستای روئین به  مردم آگاهی 
می داد و چندین مرتبه  از طرف شــهربانی و 
ماموران رژیم در آن زمان تهدید و بازداشــت 
شــد، اما به محض آزاد شدن به کارش ادامه 

می داد.
غلامرضا طیبی اضافه کرد: شــهید طیبی در 

آن زمان از روحانیان برجسته و شخصیت های 
مبارز اسفراین بود و با توجه به اینکه این شهید 
بزرگوار عمری را بــا صداقت و مردمداری در 
کنار مردم زندگی و با درد و رنج مردم آشنا بود 
و با شــناختی که مردم از وی داشتند در اولین 
دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی موفق 
به کسب آرا مردم شد و به عنوان نماینده مردم 

اسفراین وارد مجلس شد.
وی یادآور شد: در مدت کوتاه نمایندگی شهید 
طیبی در مجلس شــورای اسلامی، خدمات و 
پیگیری های زیادی در دســتور کار قرار داده 
بود، به طور مثال پیگیری طرح ایجاد کارخانه 
ریخته گری ، تلفن خودکار و ســایر مســائلی 
که در آن زمان از مشــکلات شهرستان بود از 
طرف شــهید بزرگوار پیگیری شد که در حال 
حاضر تمامی اســناد مــدارک آن پیگیری ها 

موجود است.
پســر شــهید طیبی گفت: در زمان شــهادت 
پدرم، به دلیل شغل پدرم ساکن تهران بودیم 
و آن زمان ۱۳ ســال ســن داشتم، یک هفته 
قبل از شهادت پدرم برای تعطیلات تابستانی 

به همراه مادرم و بقیه خانواده به اســفراین و 
روستای رویین آمده بودیم.

وی یادآور شد: صبح از رادیو خبر بمب گذاری 
در دفتر مرکــزی حزب جمهوری اســلامی 
اعلام شد و گفته شد که چند نفر شهید شدند، 
بــا توجه به اینکه مادرم خوب اطلاع داشــت 
که مرحوم پدرم در جلســات حزب و جلسات 
هفتگی شرکت می کند احتمال زیاد می داد که 
پدرم شهید شده باشد، که بعد چند ساعت نام 

پدرم در لیست شهدا اعلام شد.
پسر شــهید طیبی ابراز داشــت: در سال ۶۰ 
باتوجه به اینکه انقلاب به تازگی شکل گرفته 
بود و منافقــان دائما در داخل کشــور ایجاد 
آشوب می کردند، به خاطر دارم در ساختمانی 
کــه در تهران زندگی می کردیم محل زندگی 
چندین نماینــده مجلس بود کــه منافقان با 
موتورسیکلت به آنجا می آمدند و ساختمان را 

به رگبار می بستند و می رفتند.
وی اضافه کرد: منافقان در آن سال ها بلاهای 
زیادی بر ســر مردم بی گناه و مظلوم آوردند، 
در یکــی از روزهــا که به همراه دوســتم از 
مدرســه بر می گشتیم شاهد ترور پدر دوستم 
در مغازه آجیل فروشی شدیم که خیلی صحنه 

دلخراشی بود.
غلامرضا طیبی گفت: شــهادت شهدای هفتم 
تیر نه تنها این راه را برای دشــمنان باز نکرد، 
بلکه چهره واقعی دشمنان و بدخواهان انقلاب 
و  منافقین کوردل را برای مردم روشــن کرد 
اما نباید بگذاریم گذشت زمان باعث فراموش 

شدن جنایت آنها شود.
وی یادآور شــد: برای مبارزه با تروریسم باید 
حقایــق برای مردم بازگو  شــود، حوادثی که 
مردم با گذشــت ۴۰ ســال از پیروزی انقلاب 
اسلامی ایران پشــت سرگذاشتند، جنایت ها 
و صحنــه هایی که مجاهدیــن مخلق ایجاد 
کردند، کشــتارهایی که بــه راه انداختند، باید 
برای جوانان امروز بیان شود و با آگاهی دادن 
به جوانان باید از در دام افتادن آنها پیشگیری 

شود.
غلامرضا طیبی در انتهــا گفت: همچنین در 
خصــوص  مبارزه با اســتکبار، بنا به تاکیدات 
مقــام معظم رهبری بایــد از تمام جنبه های 
اقتصادی، نظامی، علمی، سیاســی، اجتماعی 
کشــور را تقویت کنیم کــه بتوانیم در مقابل 

استکبار توان مقابله داشته باشیم.

گفتگو با پسر یکی از شهدای هفتم تیرماه در خراسان شمالی؛ 

 شهادت شهدای ۷ تیر چهره واقعی منافقان را آشکار کرد
خبر

 احمد خاتمی: برخی دوباره می خواهند 
 تز رضاخانی جدایی دین از سیاست را

 احیا کنند
حجت الاسلام سیداحمد خاتمی با تأکید بر اینکه بعضی ها با سوءاستفاده 
از ماجرای جراحی اقتصادی می گویند دین تــوان اداره اجتماع را ندارد، 
چرا تحریف می کنید؟ اتفاقاً دین توان اداره اجتماع را دارد، هر جا به دین 
عمل کردیم، پیروز شدیم، اظهار کرد: هر جا که به هر دلیلی نتوانستیم به 
دین عمل کنیم، آنجا نقطه آسیب ما بوده است. حجت الاسلام سیداحمد 
خاتمی در دیدار با طلاب و روحانیون شهرستان خرم آباد با اشاره به جایگاه 
عالمان دینی و توطئه های دشمن در رابطه با مردم و روحانیت، اظهار کرد: 
علما امین خدا و پیامبر)ص( هســتند، همان نقشی که انبیا داشتند، علما 
باید داشته باشند.به نوشته ایسنا، وی با تأکید بر اینکه علما وارث پیامبران 
هســتند و کســی که عالمان دین را گرامی بدارد، خدا را گرامی داشته 
است، افزود: نزدیک ترین انسان ها به جایگاه نبوت، اهل علم و اهل جهاد 
هستند، شــهید مظلوم آیت الله بهشتی هم اهل علم و جهاد بود.خاتمی 
با بیان اینکه ارزش قلم علما از خون شــهدا بالاتر اســت چون این قلم 
شهیدساز است، تصریح کرد: قلم امام)ره(، قلمی شهیدساز بود، شهیدانی 
که به صحنه آمدند، انقلاب را به پیروزی رساندند و بیش از ۴۰ سال است 
که در عرصه پاســداری از انقلاب در صحنه هستند، آن قلم این تولید را 
داشته است.امام جمعه موقت تهران با بیان اینکه برخی دوباره می خواهند 
تز رضاخانی جدایی دین از سیاست را احیا کنند، ادامه داد: برخی می گویند، 
برای نجات روحانیت باید همه روحانیت مســئول از مسئولیت های خود 
کنار بروند، برخی نمی فهمند چه می گویند، همه کنار بروند به این معناست 
که حکومت را به دیگران بســپاریم و بگوییم ما اهلش نیستیم.خاتمی با 
تأکیــد بر اینکه روحانیت به صحنه آمده و بــه فضل خدا با تمام قوا در 
صحنه می ماند، اضافه کرد: روحانیت در متن انقلاب بوده، هست و خواهد 
بود، امام)ره( فرمود اگر کسی دین را از سیاست جدا بداند، پیامبر اکرم)ص( 
را تکذیب کرده است، اگر کسی دین را از سیاست جدا بداند امام علی)ع( 
را تکذیب کرده است.عضو هیئت رئیسه مجلس خبرگان رهبری با تأکید 
بــر اینکه برخی افراد کوته نظر بــه صراحت می گویند من بین حکومت 
جمهوری اسلامی و شــاه، حکومت شاه را انتخاب می کنم، این ها قطعاً 
روز قیامت با شــاه محشور می شوند، شاهی که هم او و هم پدرش برای 
اسلام زدایی آمده بودند، افزود: بعضی حیف شان است که از فضای معطر 
جمهوری اسلامی نفس بکشند.امام جمعه موقت تهران ادامه داد: در این 
راستا سه برخورد وجود دارد، یک: اینکه بگوییم نه اصلًا وضعیت سخت 
نیست، خروجی این امر این است که می گویند وضع این ها خوب است؛ 
این طور حرف زدن، بدجور حرف زدن اســت، جــدا کردن خود از مردم 
است. دوم تا انتقاد می کنند، بگوییم مسئله بالاتر از این هاست، شما خبر 
ندارید، به خصوص اگر کسی مسئول جایی باشد، فلان جا، فلان مقدار 
برده اند، اولًا این خبرها از کجا درســت است؟ بر فرض این راست باشد، 
خروجی این حرف ها چیست؟ همان گونه که برخورد اول درست نیست، 
این هم نادرست اســت. این نظام از آن مردم است، آسیب نمی بیند، اما 
مخالفین فکر می کنند اگر این نظام آســیب ببیند بر فرض محال به آنها 
رحم می کنند.وی با اشاره به نقشه دشمنان در رابطه با سکولاریزه کردن 
روحانیت، اظهار کرد: می خواهند روحانیت از انقلاب و نظام کنار بکشد، 
روحانیت توجیه گر کار مســئولان نیست، ما باید حامی ناصح باشیم، نه 
متملق باشیم نه اپوزوسیون، هر دو غلط است، رئیس جمهور شبانه روز در 

حال خدمت است و امیدواریم بتوانند مشکلات را برطرف کنند.
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برنامه جام  کنفدراسیون والیبال آسیا 
اعلام شد

کنفدراســیون والیبال آســیا برنامه دیدارهــای مرحله 
گروهی هفتمین دوره مســابقات AVC CUP در گروه 

مردان را اعلام کرد.
هفتمین دوره مســابقات والیبال جام کنفدراسیون آسیا 
در گروه مردان از ۱۶ تا ۲۳ مردادماه سال جاری برگزار 

می شود.
این دوره از رقابت ها با حضور ۱۲ تیم به میزبانی شــهر 
ناخون پاتوم تایلند برگزار خواهد شــد و تیم ملی والیبال 

جوانان به عنوان نماینده ایران در آن شرکت می کند.
گروه بندی مرحله مقدماتی به قرار زیر است:

گروه A: تایلند، کره جنوبی و هنگ کنگ
گروه B: ایران، پاکستان و قزاقستان

گروه C: ژاپن، استرالیا و هند
گروه D: چین تایپه، قطر و بحرین

برنامه مرحله گروهی مسابقات والیبال جام کنفدراسیون 
مردان آسیا به وقت تهران بدین قرار است:

یکشنبه ۱۶ مرداد
چین تایپه – بحرین ساعت ۶:۳۰

هند – ژاپن ساعت ۹:۳۰
هنگ کنگ – تایلند ساعت ۱۲:۳۰

ایران – قزاقستان ساعت ۱۵:۳۰
دوشنبه ۱۷ مرداد

استرالیا – هند ساعت ۶:۳۰
کره جنوبی – هنگ کنگ ساعت ۹:۳۰

ایران – پاکستان ساعت ۱۲:۳۰
قطر – چین تایپه ساعت ۱۵:۳۰

سه شنبه ۱۸ مرداد
قزاقستان – پاکستان ساعت ۶:۳۰

ژاپن – استرالیا ساعت ۹:۳۰
تایلند – کره جنوبی ساعت ۱۲:۳۰

بحرین – قطر ساعت ۱۵:۳۰
تیم های شــرکت کننده در این رقابت ها روز چهارشنبه 

۱۹ مرداد استراحت دارند.
در پایــان مرحله گروهــی، تیم های ســوم چهار گروه 
مقدماتی در یک گروه جدید )G( برای رتبه های نهم تا 

دوازدهم به مصاف یکدیگر خواهند رفت.
تیم های اول و دوم چهار گروه مقدماتی نیز مســابقات 
خــود را از روز پنج شــنبه ۲۰ مردادمــاه در دو گــروه 
جدیــد، گــروه F )تیم هــای اول و دوم گروه های B و 
D مرحلــه مقدماتــی( و گروه E )تیم هــای اول و دوم 
 گروه هــای A و C مرحله مقدماتــی( پیگیری خواهند 

کرد.
بدین ترتیب مرحله دوم این رقابت ها روزهای پنج شنبه 
و جمعه ۲۰ و ۲۱ مردادماه با ۱۲ مسابقه پیگیری خواهد 
شــد و مراحل نیمه نهایی و نهایی نیز روزهای شــنبه و 
یکشنبه ۲۲ و ۲۳ مردادماه با ۱۰ دیدار برگزار می شود تا 
در نهایت پس از ۳۴ مســابقه رتبه بندی نهایی مسابقات 

مشخص شود.
والیبال ایران با سه قهرمانی )۲۰۰۸ ،۲۰۱۰ و ۲۰۱۶( و 
دو نایب قهرمانی )۲۰۱۲ و ۲۰۱۸( پرافتخارترین کشور 
این رقابت ها است. تیم ملی ب ایران در سال ۲۰۱۴ در 
رتبه چهارم این رقابت ها قرار گرفت و در ســال ۲۰۲۰ 
نیز به دلیل شــیوع کرونا، جام کنفدراسیون والیبال آسیا 

برگزار نشد.

پیشکســوت فوتبال و سرمربی اســبق تیم ملی اعلام کرد به هیچ 
عنوان وارد انتخابات فدراسیون نخواهد شد.

علی دایی در جریان یک نشست خبری در خصوص شرایط نابسامان 
فدراسیون فوتبال که موجب تاثیرگذاری در روند برنامه ریزی تیم ملی 
ایران هم شده اســت، عنوان کرد: نظر خاصی در این باره نمی توانم 
بدهم، اما الان فدراسیون فوتبال ما درست اداره می شود؟ جواب من 

را بدهید. کسی هست به مشکلات تیم ملی رسیدگی کند؟
او ادامــه داد: موقعی که تیم ملی فوتبال قطــر در این گرما تصمیم 
می گیرد در اســپانیا اردو بزند، اما تیم ملی کشور ما برای اردو به قطر 
می رود، شــما خود به خود جواب سوالات تان را می گیرید. من کاری 

به این مسائل ندارم.
ســرمربی پیشــین تیم ملی ایران در خصوص اینکه گفته می شــود 
سیاســیون در ورزش و فوتبال دخالــت می کنند، اظهار کرد: ما فقط 
شــعار می دهیم که سیاســت به ورزش دخالتی ندارد، اما وقتی نگاه 
کنید، در تمام دوره ها چنین چیزی بوده اســت. من تا به حال نشنیدم 
که نمایندگان مجلس بخواهند سرمربی تیم ملی را انتخاب کنند ولی 

باید باور کنیم در برُهه حساسی قرار داریم.
علی دایی یادآور شــد: همانطور که می گوییــم تیم ملی باید موجب 
خوشــحالی و نشاط جامعه شود، باید این فکر را هم کنیم که خدایی 
ناکرده تیــم ملی در جام جهانی نتیجه نگیــرد. آن وقت چه اتفاقی 
می افتد؟ تنها دلخوشی مردم موفقیت تیم ملی است. من نظر خاصی 

درباره این شرایط ندارم چون تصمیم گیرنده و کاره ای نیستم.
او در پاســخ به ســوالی مبنی بر اینکه آیا تیم ملی می تواند در جام 
جهانی قطر نتیجه بگیرد، ابراز کرد: باید ببینید امکاناتی که تیم ملی 

دارد، چطور است؟ همه این مسائل به مدیریت)فدراسیون( برمی گردد 
که باید امکانات را فراهم کند. متاســفانه ما فقط شعار می دهیم و به 

آن عادت کردیم ولی به عمل نمی کنیم.
پیشکسوت فوتبال ایران اضافه کرد: مثلا در نظر بگیرید سرمربی تیم 
ملی ما بگوید انگلیس را می بریم؛ همین مســئله موجب می شود که 
مردم جامعه فکر می کنند توانایی بردن انگلیس را داریم، در حالی که 
اینطور نیست. شما در نظر بگیرید ما از چه گروهی از مرحله مقدماتی 
جام جهانی بالا آمدیم و با چه تیم هایی مسابقه دادیم. خودمان را که 
نمی توانیم گول بزنیم. جام ملت های عرب نشان داد ما در چه گروهی 
بودیم.علی دایی تصریح کرد: برزیل با نتیجه ۵ بر یک کره جنوبی را 
در زمیــن خودش می برد ولی ما در همانجا ۲ بر صفر به کره جنوبی 
می بازیم. تیمی در دیگر گروه آســیا، یک بر صفر به برزیل می بازد. 
اســترالیا با تیم سوم به جام جهانی می آید. ما باید به خیلی از مسائل 
نگاه کنیم. من این مسائل را می گویم تا مردم بی دلیل امیدوار نشوند 
و دچار توهم نشــویم. نمی توانیم انگلیــس یا حتی ولز و آمریکا را با 
تیم ملی خودمان مقایسه کنیم. نتیجه گرفتن در جام جهانی با همین 

گروه خیلی خیلی سخت است.
او در پاسخ به اینکه آیا درباره حضورش در تیم ملی به عنوان جانشین 
دراگان اســکوچیچ با او صحبت شده اســت یا خیر، عنوان کرد: نه، 

چنین چیزی نیست و این پیشنهاد نشده است.
پیشکسوت فوتبال ایران در مورد اینکه برخی اعتقاد دارند او می تواند 
فرشته نجات فدراسیون در وضعیت نابسامان مدیریتی فعلی آن شود، 
گفت: من اگر بتوانم، فرشــته نجات خانواده ام خواهم بود! ریاســت 
فدراســیون فوتبال، جایگاه من نیســت. من اگر می خواستم رئیس 

فدراسیون شوم، خیلی وقت پیش به عنوان وزیر ورزش انتخاب شده 
بودم. چندین بار به من پیشــنهاد شــد، اما قبول نکردم و نمی کنم. 
جایگاه اجتماعی خودم بین مردم را با هزار تا از این پســت و مقام ها 

عوض نمی کنم.
سرمربی اسبق پرســپولیس درباره خداحافظی سید جلال حسینی از 
فوتبال و حضورش در عرصه مربیگــری اظهار کرد: به ندرت اتفاق 
می افتد یک بازیکن مثل سید جلال بیاید و بتواند ۲۰ سال بازی کند. 
او جزو نوادر فوتبال ایران است که در فوتبال ما رشد کرد و به نظرم 

از نظر اخلاقی و فوتبالی جزو بهترین های ما بود.
علی دایی درباره در نظر ســقف قرارداد برای فوتبالیست ها ابراز کرد: 
الان قیمت یک خانه در منطقه یک تهران ۳۵ میلیارد تومان اســت؛ 
یک بازیکن چقــدر باید بدود و بازی کند تا بتواند چنین شــرایطی 
برای خودش داشته باشد؟ تازه اگر ۱۰ سال مداوم بازی کند و چنین 

قراردادهایی ببندد.
او با بیان اینکه اسم قراردادهای الان میلیاردی است، ابراز کرد: حدود 
سه، چهار ســال قبل قیمت دلار ۴-۳ هزار تومان بود. الان هم اگر 

قرارداد فوتبالی ها ۳ میلیارد باشد، چه می شود؟ به نظرم اصلا قرارداد 
میلیــاردی معنا ندارد. میلیاردِ الان را باید با میلیون ســال های قبل 
مقایسه کنیم. به نظر من کســانی که الان موجب خوشحالی مردم 
می شــوند و با تمام وجودشان کار و تمرین می کنند، از خیلی مسائل 
می گذرند و همچنین فاصله زمانی کوتاهی در دوران بازی و فعالیت 
ورزشــی دارند، حق شان است چنین قراردادهای میلیاردی را بگیرند. 
ما نســبت به فوتبال سراسر دنیا کمتر پول می دهیم و ورزشکاران ما 

دریافتی کمتری دارند.
علی دایی که ســابقه بازی در بایرن مونیــخ، آرمینیا بیله فلد و هرتا 
برلین آلمان را دارد، با اشاره به دوران حضورش در فوتبال این کشور 
عنــوان کرد: من اگــر در آلمان می ماندم و با توجــه به مالیاتی که 
پرداخت می کردم، الان حدود ۱۰ هزار یورو بخاطر بازنشستگی پول 
می گرفتم ولی آیا در ورزش کشــور ما چنین چیزهایی هســت؟ اگر 
هست به من بگویید. تعداد ورزشکارانی که پول میلیاردی می گیرند، 
زیاد نیســت. ورزشکار یا فوتبالیســت در تمام دنیا در بهترین مناطق 
زندگی می کند و بهترین امکانات را دارد، اما در ایران همینطور است؟

علی دایی: ریاست فدراسیون؟ 
می توانستم وزیر شوم!

حمله ستاره اورتون به کلوپ: سال هاست ناله می کنی!

پیشنهاد رئیس فدراسیون جهانی به ساعی

ــل  ــد فص ــوپ در چن ــن کل ــارات یورگ ــون، از اظه ــر اورت ــد، وینگ ــدروس تاونزن ان
ــرد. ــاد ک انتق

ــه  ــد ک ــته بودن ــس خواس ــال انگلی ــران فوتب ــال از مدی ــی فوتب ــیاری از اهال بس
ــد.  ــاد کنن ــر ایج ــگ برت ــی را در لی تغییرات

ــا در فصــل ۲۰-۲۰۱۹ طــرح اســتفاده  ــروس کرون ــار در زمــان شــیوع وی اولیــن ب
از پنــج تعویــض مطــرح شــد و حــالا فشــارها و درخواســت ها از مدیــران فوتبــال 
انگلیــس باعــث شــد کــه اســتفاده از پنــج تعویــض بــه صــورت رســمی و قانونــی 

اعمــال شــود. 
کلــوپ بارهــا از مدیــران فوتبــال انگلیــس خواســته بــود کــه بــا دیگــر لیگ هــای 
اروپایــی همــراه شــده و اســتفاده از پنــج بازیکــن تعویضــی در لیگ هــای داخلــی 
ایــن کشــور را بــه قانــون تبدیــل کننــد تــا شــرایط ســلامتی بازیکنــان حفــظ شــود. 
ــار داشــت:» از  ــن موضــوع اظه ــاره ای ــپورت درب ــاک اس ــا ت ــو ب ــد در گفتگ تاونزن
ایــن کــه کلــوپ چطــور توانســت بــار دیگــر حــرف خــودش را بــه کرســی بنشــاند 

ــد و در  ــادی آوردن ــد. آنهــا فشــار زی ــه می کن ــد. او سال هاســت کــه نال خوشــم آم
نهایــت موفــق شــدند پنــج تعویــض کــه او بــه دنبالــش بــود را بــه دســت آورنــد.«

ــض را  ــج تعوی ــن پن ــالا ای ــت:» او ح ــوپ گف ــاری کل ــبک رفت ــاد از س ــا انتق او ب
دارد امــا احتمــالا همچنــان از دو یــا ســه تعویــض در دیدارهــای بــزرگ اســتفاده 
ــن  ــم؟ م ــث کنی ــا او بح ــم ب ــه بخواهی ــتیم ک ــی هس ــه کس ــا چ ــا م ــد. ام می کن
ــض اســتفاده  ــا از دو تعوی ــن دیداره ــول و ســیتی در مهم تری ــم لیورپ فکــر  می کن
ــام  ــل انج ــور کام ــه ط ــم ب ــان را ه ــض خودش ــه تعوی ــی س ــا حت ــد. آنه می کنن

نمی دهنــد.«
ــتال  ــد کریس ــی مانن ــرد:» در دیدارهای ــه ک ــه اضاف ــون در ادام ــر اورت ــن وینگ ای
ــازی ۰-۰  ــد و ب ــو درآورن ــه زان ــا را ب ــد تیم ه ــه نمی توانن ــورد ک ــا برنتف ــالاس ی پ
ــازی را  ــا شــرایط ب ــد ت ــی اســتفاده می کنن ــراز اول جهان ــج بازیکــن ت اســت از پن
تغییــر دهنــد و مقاومــت دفاعــی حریــف را بکشــنند. از نظــر مــن چنیــن شــرایطی 

ــه نیســت.« منصفان

رئیس فدراســیون جهانی تکوانــدو با ابراز 
خرســندی از حضور دارنده ۳ مدال المپیک 
در رأس فدراسیون تکواندو ایران از افزایش 
همکاری های دو جانبه در آینده ای نزدیک 

خبر داد.
به نقل از روابط عمومی فدراسیون تکواندو؛ 
هادی ساعی برای اولین بار بعد از انتخاب به 
عنوان رئیس فدراسیون تکواندو کشورمان، 
دوشــنبه گذشــته به همراه اصغر رحیمی 
مدیــر فنی تیم های ملــی و رئیس کاروان 
همبستگی  بازی های  در  ورزشی کشورمان 
کشورهای اسلامی با حضور در مقر WT در 
سئول با »چانگ وون چو« رئیس فدراسیون 

جهانی تکواندو دیدار و گفت وگو کردند.
در این جلسه هادی ساعی رئیس فدراسیون 
تکواندو کشــورمان ضمن ارائه گزارشی از 
شــرایط تکواندو ایران، برنامه های آتی خود 
برای حضور پرقدرت تکواندو ایران در سطح 
تکواندو جهان طی ۴ ســال آینده را تشریح 

کرد.
دکتــر »چو« رئیس فدراســیون جهانی نیز 

با ابراز خرســندی از برگزاری این جلســه 
عنوان کرد: مبارزات هادی ساعی را سال ها 
در میادین مهم جهانی و المپیک مشــاهده 
کرده و لذت بردم. ساعی را چون فرزند خود 
دوست دارم و بدون شــک حضور یکی از 
نامداران تکوانــدو دنیا با ۲ طلا و یک برنز 
المپیک در رأس فدراســیون تکواندو ایران 
باعث شــکوفایی این رشــته خواهد شــد. 
فدراسیون جهانی هر گونه کمکی که لازم 
باشد انجام خواهد داد تا تکواندو ایران چون 
گذشته در ســطح جهان به عنوان یکی از 

کشورهای مطرح دنیا حاضر شود.
وی که از درخشــش تیم بانــوان ایران و 
کسب عنوان قهرمانی آسیا مطلع شده بود، 
با تبریک این عنوان ارزشــمند به ســاعی 
اظهار داشــت: کسب این عنوان با توجه به 
محدودیت هایی موجود خیلی با ارزش است 
و ایــن قهرمانی ثابت می کنــد که تکواندو 
ایــران پتانســیل بالایی دارد و پیشــنهاد 
می کنم که ایران میزبانی مسابقات تکواندو 

زنان کشورهای اسلامی را برعهده بگیرد.

این پیشــنهاد دکتر »چو« با استقبال رئیس 
فدراســیون تکواندو کشــورمان همراه شد 
و عنــوان کرد:  این میزبانــی باعث افتخار 
جامعــه ورزش ایران اســلامی اســت و از 

اعتماد فدراسیون جهانی تشکر می کنم.
ســاعی ارائه پاســخ قطعی را به بازگشت 
به تهران، بررســی شــرایط و مشــورت با 

مسئولان ورزش کشور منوط کرد.
رئیس فدراســیون جهانی در این جلسه در 
خصوص بازی های همبســتگی کشورهای 
اسلامی  در گفتگو با اصغر رحیمی سرپرست 
کاروان ورزشــی ایران در این بازی ها ابراز 
امیدواری کرد بتواند با حضور در قونیه این 

رقابت ها را از نزدیک تماشا کند.
در پایــان این جلســه رئیس فدراســیون 
تکواندو کشــورمان از دکتــر »چو« دعوت 
کرد تا با ســفر به تهران از امکانات تکواندو 
کشــورمان بازدید بعمل آورد که مورد قبول 
رئیس فدراسیون جهانی قرار گرفت و مقرر 
شــد در خصوص تاریخ آن هماهنگی های 

لازم صورت گیرد.
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روزنامه صبح استان
خراسان شمالی

دیدار سجادی و صالحی امیری با امینا مانیا
وزیر ورزش و جوانان و رئیس کمیته ملی المپیک کشــورمان در بدو 
ورود به لوزان با مدیرکل فدراســیون جهانی دوچرخه ســواری دیدار 

کردند.
به نقل از روابط عمومی کمیته ملی المپیک، ســید حمید ســجادی 
وزیر ورزش و جوانان، ســید رضا صالحــی امیری رئیس کمیته ملی 
المپیک با خانم امینا مانیا مدیر کل فدراسیون جهانی دوچرخه سواری 
و پاتریک ویلســون رئیس کمیته حقوقی فدراسیون جهانی دوچرخه 

سواری دیدار و گفت وگو کردند.
در این نشســت در خصوص اساسنامه فدراســیون، برگزاری و نحوه  
انتخابــات و موضوعاتی چون ورزش پاک و مقوله دوپینگ در ورزش 

و فدراسیون  گفت وگوهای سازنده ای انجام گرفت.
صالحی امیری در این باره اظهار داشت: طی مذاکرات در نشست فوق 
و بــا توجه به تغییر و تحولات صورت گرفته در فدراســیون دوچرخه 
ســواری ایران مدیرکل فدراســیون جهانی دوچرخه سواری متقاعد 
شــد تا با تمرکز بر آینده این فدراسیون، ســریع انتخابات برگزار و با 
ایجاد ثبات برنامه های بلندمدت پیگیری شــود. مقرر شد فدراسیون 
جهانی طی چند روز آینده رســما  موافقت خود را نسبت به اساسنامه  
فدراســیون دوچرخه ســواری اعلام و پیرو آن انتخابات فدراســیون 
انجام شــود تا دوچرخه ســواری ایران از وضعیت خارج شده و تعیین 
تکلیف شود.وی تصریح کرد: در این دیدار مسئولان فدراسیون جهانی 
دغدغه های خود را مطرح کردند که با گفت و گوهای سازنده و مطلوبی 

که داشــتیم تفاهم مشترکی حاصل شــد که طی آن روندهای آینده 
فدراسیون دوچرخه سواری ایران در دستور کار قرار گرفت.

رئیس کمیته ملی المپیک خاطر نشــان کرد: روز گذشته در بدو ورود 
طی دیدار با جیمز مک لــود معاون اجرایی توماس باخ رئیس کمیته 
بین المللی المپیک و خانم الیان رئیس دفتر رئیس کمیته بین المللی 

المپیک گفت وگو کردیم.
وی افــزود: همچنین مقرر شــد تا از صبح  امروز نشســت های ما با 
مدیران و مقامات ارشد کمیته بین المللی المپیک  تداوم داشته باشد که 
در این دیدارها مباحثی درخصوص همبســتگی المپیک)سولیداریتی(، 
منشــور المپیک و مسائل اجرایی فی مابین مطرح و امیدواریم که به 

نتایج خوبی دست پیدا کنیم.


